
GEMEENTE VEENENDAAL

Marco Verloop is wethouder Economische 
Zaken in Veenendaal. Met zijn achtergrond 
als onderzoeker Informatiemanagement 
en agrofood maakt hij zich sterk voor een 
stevige technische sector in Veenendaal. 

Gezond vestigingsklimaat
Veenendaal heeft twee pijlers waarmee het 
zichzelf profileert. Het ene profiel is het 
grote winkelcentrum en het tweede is de 
ICT-sector. “Gelukkig hebben we hier een 
grote verscheidenheid aan bedrijven, zowel 
qua omvang als qua branche. Dat laat ook 
meteen het karakter van Veenendaal zien. 
Dit komt tot uiting in de wijze waarop 
Veenendaal innoveert en investeert in een 
gezond vestigingsklimaat. We hebben heel 
Veenendaal van glasvezel voorzien en 
hebben een centrale ligging aan de A12, 
A30 en A15. Sinds begin 2015 hebben we 

een prachtig Van der Valk hotel, wat een 
belangrijke faciliteit voor het bedrijfsleven 
is.”

Service
De gemeente Veenendaal maakt onder-
nemen vooral gemakkelijk. “We zorgen 
dat een ondernemer snel en eenvoudig 
geholpen wordt en met één contactpersoon 
te maken heeft. We zetten een klimaat 
neer waarin de ondernemer zich gewaar-
deerd voelt en waarin hij vooral met z’n 
corebusiness bezig is. De dingen die hij 
‘rompslomp’ vindt, regelen wij voor hem.” 
Ook bij projecten denkt de gemeente actief 
mee. “Afhankelijk van het project meten 
we onszelf een rol aan. Soms is dat een 
partnerrol, soms initiator of als aanjager. 
Het is prachtig dat ondernemers en over-
heid elkaar op allerlei manieren vinden.”

ICT als focus
Door technische ontwikkelingen binnen 
de zorg, landbouw en industrie wordt ICT 
steeds belangrijker. Daarom zet Veenendaal 
zichzelf bewust als ICT-centrum op de 
kaart. De ICT-sector vormt nu ruim 9% van 
de totale werkgelegenheid in Veenendaal. 
Dat is goed voor 2.500 werknemers ver-
deeld over 415 ICT bedrijven.

ICT Valley
Verloop onderzocht eerst welke behoefte de 
ondernemers in Veenendaal hebben rondom 
het thema ICT. “Door als gemeente met 
bedrijven samen te werken en te investeren, 
weten we waar vraag naar is. Het thema is 
in Veenendaal goed geland in het bedrijfsle-
ven, maar er liggen ook nog allerlei mooie 
uitdagingen in het verschiet.” Daarom 
werkt hij momenteel binnen de Stichting 

In de vorige eeuw werkte een groot 
deel van de beroepsbevolking van 
Veenendaal in de industrie. Wol, 
sigaren en katoen domineerden. In 
de loop der jaren sloten die fabrieken 
hun deuren. In die tussenliggende 
tijd is veel gebeurd. Veenendaal 
heeft na die ambachtstijd twee 
unieke pijlers gekozen om zich op de 
kaart te zetten: Veenendaal als ICT-
centrum en Winkelstad Veenendaal. 
Onderwijs, ondernemers én overheid 
werken nu krachtig samen om deze 
twee pijlers uit te dragen. Met 
succes! 

Ondernemers en overheid in 
Veenendaal: samen sterk! 
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ICT Valley samen met ondernemers om Veenendaal 
als ICT-stad op de kaart te zetten. De stichting 
heeft als nevendoel om  professionals aan elkaar te 
verbinden. “Samen organiseren we samenkomsten 
rond diverse ICT-thema’s. Ook hebben we een 
ICT-platform om nieuwe ideeën uit te werken 
en een ICT-marktplaats, Sharing Innovations 
genaamd, waarin de gemeente en diverse bedrijven 
participeren.”

Toekomstige uitdagingen
Met ICT Valley kunnen ondernemers toekomstige 
uitdagingen aanpakken. “De technische sector 
krijgt straks een probleem als we niets doen. Het is 
nu al moeilijk om mensen uit de techniek of de ICT 
te vinden en dat wordt alleen maar lastiger. Door 
met onderwijs en overheid samen te werken, kun-
nen we dat gat voor een belangrijk deel opvullen. 
Ook het onderwijs speelt hierin een belangrijke rol, 
om goede professionals klaar te stomen voor onze 
toekomst. ROC A12 is vorig jaar een opleiding ICT 
in Veenendaal begonnen. Die loopt nu erg goed!”

ICT-Campus
Verloop heeft grote ambities: “We zijn bezig met 
het ontwikkelen van een ICT-campus: een commu-
nity ergens in Veenendaal waar overheid, bedrijfs-
leven en onderwijs samenwerken. Bijvoorbeeld in 
het gezamenlijk opleiden van mensen. Wat we ook 
graag zouden zien, is dat startende ICT bedrijven 
op die campus een plek krijgen. Zo trekken we ook 
innovatie naar ons toe. We gaan dit concept met 
alle betrokken partijen realiseren.” 

Constructieve samenwerking
Verloop is trots op de samenwerkingsmodus in 
het Veenendaalse. “De organisatiegraad is hier 
hoog; ondernemers weten elkaar goed te vinden, 
om samen dingen voor elkaar te krijgen. Het feit 
dat we erin geslaagd zijn samen het thema ICT te 
profileren, daar ben ik trots op. Dat geldt ook voor 
diverse projecten als Winkelstad Veenendaal en het 
thema Duurzaamheid.”

De kracht van Veenendaal
De wethouder ziet zich als ambassadeur voor de 
ondernemers. “De ondernemende mentaliteit is de 
kracht van Veenendaal. Ons meest recente beleids-
plan heet dan ook: ‘De kracht van ondernemend 
Veenendaal’. We kennen hier veel nuchtere onder-
nemers die vooral hard werken. Maar soms mogen 
we dat meer aan de buitenwereld laten zien. Als 
ik ergens naar toe ga als vertegenwoordiger van 
Ondernemend Veenendaal zie ik die ondernemer-
schap als onze kracht.”
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“Het is prachtig dat ondernemers en overheid elkaar 
op allerlei manieren vinden”, aldus Marco Verloop, 
wethouder Economische Zaken in Veenendaal. 


